

## Participation à « HOLA KARATE »

Le samedi 7 décembre 2024, sur invitation de l'Ambassade du Royaume d'Espagne au Mali, Son Excellence M. MURATA Yukuo, Ambassadeur du Japon au Mali, a pris part à l'édition 2024 de la « HOLA KARATE ».

Organisée par la Fédération malienne de Self-Défense et disciplines associées en collaboration avec l'Ambassade du Royaume d'Espagne au Mali, cette journée a magnifié le Karaté, art martial japonais alliant force, précision et discipline à travers l'utilisation des poings, des pieds, des genoux et des coudes. Le Karaté revêt également un aspect spirituel et mental, développant la maîtrise de soi, la discipline et les valeurs de respect envers autrui.

Cet évènement a contribué au renforcement des relations amicales et de coopération entre le Japon, l'Espagne et le Mali.

### A sendon "HOLA KARATE" la

Sibiridon, desanburukalo tile 7 san 2024, Esipani jamana ka lasigidenso welekan fe Mali kɔnɔ, a ka bonyaliba Mr MURATA Yukuo, Japon jamana lasigiden Mali kɔnɔ, ale y'a sen don san 2024 "HOLA KARATE" bɔko la.

Mali yerelafasali tɔnba ni a ni ɲɔɲɔn cɛ kalanbolow ka jekafɔ la ni Esipani jamana ka lasigidenso ye Mali kɔnɔ, nin don in ye Karate jira, n'o ye Japon keɛbolo ye min be fanga, tiɲeni ani kololi fara ɲɔɲɔn kan bolow, senw, kunberew ani nɔnkɔnw. Karate fana be do fara mɔɔɔ hakili kan. A be yeremine, kololi ani bonya nafaw yiriwa a mɔɔɔɲɔɲɔn na.

O kene in kera sababu ye ka teriyasira ni jekafɔ sabati Zapon, Esipani ani Mali cɛ.

